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Suggestie Aantal x opgeschreven Reactie gemeente Extra feedback verenigingen 

Er zijn veel te veel regels, bemoeizucht 

en de regels die er zijn worden steeds 

weer aangepast. De verenigingen 

krijgen daardoor te maken met extra 

kosten (bijv. brandvoorschriften). 

8 Veiligheid is kerntaak van gemeente. Wij 

hebben ons te houden aan de regels van de 

landelijke overheid en veiligheidsregio. 

 

Alle verenigingen gelijk 

behandelen/solidariteit. Waarom 

wordt tennis niet opgenomen in het 

accommodatiebeleid? Voetbal krijgt 

alles en wij niets. Leefbaarheid kleine 

kernen.  

6 Tennis opnemen is geen bezuiniging; dit kost 

juist extra geld. Gemeente vindt gelijkheid 

zeer belangrijk. Dit onderwerp zal verder 

behandeld worden in het nieuw te vormen 

accommodatiebeleid.  

Solidariteit moet mogelijk zijn. Met als 

voorwaarden “handen af van de jeugd”. 
Leefbaarheid kleine kernen is belangrijk. 

De verenigingen zelf inkomsten laten 

genereren door 

gemeenschapsveilingen te organiseren. 

4 Prima initiatief! Hensbroek Actief geeft aan dat het bij 

hun goed werkt. 

(meer) Onderhoud zelf doen. We 

willen dan wel materiaal om dat te 

doen. 

3 Gemeente is voorstander, uw input wordt 

meegenomen! 

Veel onderhoud is specialistisch werk. 

Met opleiding/cursus haalbaar. Kosten en 

werkzaamheden moeten wel goed 

inzichtelijk worden gemaakt 

Inzetten uitkeringsgerechtigden bij 

werkzaamheden sportclubs. 

3 Kan beperkt, een voorwaarde is dat er geen 

verdringing van betaalde arbeid mag 

plaatsvinden. 

 

Verkoop gemeentelijke eigendommen 

(land van Koelemeij, woningen). 

2 Land van Koelemeij is afgewaardeerd en 

brengt geen kosten met zich mee. Verkoop 

van woningen is een eenmalige besparing en 

niet structureel. 

 

Gezamenlijk inkopen (horeca, 

materiaal, zonnepanelen) 

2 Prima initiatief, is ook met alle voetbalclubs al 

besproken. 

 

Fuseren verenigingen 1 Gemeente ziet dit niet als taak om hier 

initiatief in te nemen, maar ziet hierin wel 

bezuinigingsmogelijkheid.  

Uit de zaal komt de suggestie om meer 

als Omnivereniging(en) te functioneren 

(per dorp/kern). Wordt bespaard op  



kleedaccommodatie/kantine etc. 

Jeugdleden van sportverenigingen 

WMO taken laten uitvoeren zoals 

boodschappen doen. 

1 Niet behandeld.  

Rondpompen subsidie/huurgelden. 1 Niet behandeld.  

Wat wil de gemeente met de 

sportclubs? 

1 In stand houden maar het moet goedkoper. 

Hoe afhankelijk zijn de verenigingen van de 

subsidie? 

Verenigingen vallen niet om als zij geen 

of minder  subsidie meer krijgen. 

Nieuwjaarsreceptie afschaffen. 1 Behalve dat de kosten van deze avond zeer 

laag zijn, hecht de gemeente veel waarde aan 

deze avond omdat onder meer dan ook de 

vrijwilligers in het zonnetje worden gezet. 

 

Bibliotheek weg. 1 Deze input wordt meegenomen in de 

kerntakendiscussie waar de bibliotheek 

onderdeel van uit maakt. 

 

Samenwerken clusteren gemeentelijke 

taken (regio). 

1 Wordt al volop gedaan. Wij werken 

bijvoorbeeld nauw samen met de West-Friese 

gemeenten. 

 

Bewustwording energie (licht laten 

branden) 

1 Ligt bij de verenigingen.  

Kattenbelasting invoeren 1 Niet mogelijk.  

Kosten BOA’s. 1 Er is één BOA (kosten hoger dan opbrengsten) 

en die voeren een wettelijke taak uit. 

 

Afschaffen subsidie Huttendorp. 1 Deze suggestie wordt meegenomen. De 

subsidie voor de huttendorpen is inderdaad 

riant en was voor opstart nodig. 

 

Efficiënt omgaan met hangplek 

jongeren Obdam. 

1 Had inderdaad beter gekund.  

Dorpshuis Grosthuizen efficiënter 

exploiteren. 

1 Graag, ideeën voor het Dorpshuis zijn daar 

welkom! 

 

OZB landelijk optrekken. 1 Niet behandeld.  

Kosten veiligheidsregio. 1 Onontkoombaar, is een wettelijke kerntaak.  

Kabel aanleggen in de Zuidermeer. 1 Er komt glasvezelkabel in de hele gemeente, 

de plannen hiervoor worden gemaakt. 

 



Fusie tussen Wester-Koggenland & 

Obdam; heeft dat geld gekost? 

1 Niet berekend.  

Welke 11 punten heeft de 

gemeenteraad aangegeven om verder 

te onderzoeken 

1 Alle 11 punten worden opgenoemd.  

Door verkoop van sociale 

huurwoningen in bijv. Scharwoude 

wordt jeugd weggejaagd. 

1 Deze worden op termijn weer teruggebouwd.  

Commerciëler gebruik sportkantines. 

Hierdoor genereren verenigingen meer 

inkomsten.  

1 Moeilijk in verband met concurrentiepositie 

van commerciële uitbaters en bestaande 

vergunningen. 

 

Jammer dat gemeente niet meer 

garant staat bij leningen bank.  

1 Brengt financiële risico’s met zich mee.   

Sportservice West Friesland meer 

betrekken.  

1 Is geen besparing. Kost alleen maar meer 

geld.  

 

Niet ineens naar 2 miljoen bezuinigen 

maar geleidelijk (interen op reserves).   

1 Begroting moet structureel sluitend zijn.    

Liggen er zonnepanelen op het 

gemeentehuis?   

1 Nee, wel op de Koggenhal. Mogelijkheden 

worden intern verder uitgezet.     

 

 

 

Uitgenodigd  54 verenigingen 108 personen 

Opkomst  30 verenigingen 48 personen 

Opkomstpercentage 56%   44% 


